
18 листопада 2022 року відбулося засідання Ради роботодавців 

Факультету права та міжнародних відносин Київського університету імені 

Бориса Грінченка. У засіданні взяли участь члени Ради роботодавців 

Факультету, заступник декана з науково-методичної та навчальної роботи, 

завідуючі кафедр, гаранти освітніх програм, відповідальні за організацію 

практик студентів.  

На порядку денному розглядались питання внесення змін до 

персонального складу членів Ради роботодавців; обговорювались 

результати вступної компанії та організація практик для студентів 

Факультету у 2022-2023 навчальних роках; приділена увага проведенню 

заходів з профорієнтаційної роботи на Факультеті;  обговорені та схвалені 

зміни до Нової редакції Освітньої програми 081 Право для другого 

(магістерського) рівня вищої освіти; обговорені та схвалені освітні 

програми 291 Міжнародні відносини, суспільні комунікації, регіональні 

студії для другого (магістерського) рівня вищої освіти та 293 Міжнародне 

право для першого (бакалаврського) рівня вищої освіти; надані пропозиції 

щодо вдосконалення якості освіти на Факультеті; обговорені діючі на 

Факультеті освітні програми і навчальні плани підготовки здобувачів на 

першому (бакалаврському) та другому (магістерському) рівнях вищої 

освіти, зокрема в частині: визначення їх актуальності щодо потреб та 

вимог ринку праці; врахування сучасних галузевих особливостей, 

професійних вимог; релевантності обсягів і змісту практичної підготовки, 

можливостей працевлаштування; обговорені виклики для роботодавців, 

викладачів та здобувачів освіти в умовах воєнного стану та механізм їх 

подолання; затверджено план роботи ради роботодавців на другий семестр 

2022-2023 навчального року та на перший семестр 2023-2024 навчального 

року. 

У цілому, члени Ради роботодавців позитивно оцінили діяльність 

Факультету щодо підготовки студентів до майбутнього працевлаштування. 

Так, член ради роботодавців Олександр Гришаков, який приймав 

студентів на практику, акцентував увагу на тому, що час відведений на 

практику для студентів є достатнім та свідчить про практикоспрямованість 

Факультету.    

 Секретар Ради роботодавців Олена Калашник зазначила: 

«Студенти-бакалаври та студенти-магістри, які проходили практику, у 

мене як адвоката, показали високий рівень теоретичної підготовки, а 

програми практик повністю відповідають умовам сьогодення». 

Нові члени Ради роботодавців Анна Кондакова та Тетяна Музиченко 

висловили ініціативу щодо розширення баз практик та повідомили про 

готовність навчати молоде покоління практичним навичкам, що 

сприятиме, в подальшому, швидкому працевлаштуванню студентів. 



Голова Ради роботодавців Сергій Янішевський підтримав ініціативу 

залучення членів Ради роботодавців до профорієнтаційної роботи 

Факультету. 

На засіданні виступили заступник декана з науково-методичної та 

навчальної роботи Нашинець-Наумова Анфіса Юріївна, завідуючі кафедр 

Орел Лілія Василівна, Яблонський Василь Миколайович, гарант освітньої 

програми Матвєєв Петро Сергійович та поділились інформацією, своїми 

думками і пропозиціями щодо участі членів Ради роботодавців у 

вирішенні питань, що стояли на порядку денному. 

 

 

 
 


